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ČESKO: Lidem z té „karantény“ už fest jebe. Někteří dospěli k názoru, že nechat vymřít
důchodce, aby se mohlo konečně zase chodit do fitka, je vlastně OK. Protože “svoboda”.
Jedni se u toho ještě zaklínají morálkou a soucitem. Že prý to těm vetchým nemocným starcům
jen zkrátí utrpení. Jo, zkuste to říct do očí šedesátníkovi, který právě prodal svoji úspěšnou firmu a
hodlá další léta strávit cestováním a horskou turistikou! Uvidíme, kdo dá sprint rychleji. Další část
těhle genocidních myslitelů se rekrutuje z „nejhodnějších lidiček“, kteří před pár lety chtěli naopak
ochotně obětovat ekonomiku i sociální systém neomezenému přijímání imigrantů ze třetího světa, „i
kdyby to mělo zachránit jediný lidský život“. No, došlo sojové latté a už by vraždili důchodce. Beztak
volej blbě a táhnou nás na východ, tak to bude dvě mouchy jednou ranou, ne? No a zbytek jsou
„ekonomové“, kterým váš život nestojí za jejich krachlou firmu. Pořád se psalo o panice a hysterii. To
je chvíle, kdy jdou ohledy na lidský život a morálku stranou. Tak až teď ji vidíme naživo. Jo, jde do
tuhého, leckomu začínají docházet prachy. Kdyby přišly záplavy, tak provozovny prostě odnese voda
a zaleje bahno. Virus není vidět, tak se bude remcat na vládní komplot a šířit konspirační teorie o
tom, že problémy v okolních zemích jsou jenom mediální fikce. Protože lidem otrnulo. Málo se umírá,
takže karanténa je zbytečná a žádná epidemie není, neasi.

Jasně, že nejde zmrazit život v celé zemi napořád. Ale ani to nikdo nikdy nechtěl. Jde ho
pomaličku pouštět. Tak, aby zdravotní systém stíhal pobrat pacienty. Tak, aby žádný z lidí neumřel
jen proto, že na něj ve frontě na chodbě nezbyla řada. Ať už udušením, nebo na infarkt, nebo na
prasklý slepák. A jak přesně to udělat, neví žádná vláda na světě, ne jenom ta naše. Takže přestaňte
očekávat, že stát je bůh, který „to“ zařídí, ale nechce, a snažme se ekonomicky přežít, jak to jde. Je
potřeba na politiky dohlídnout, aby nevymýšleli bejkárny. A aby účinně pomohli krachujícím
podnikatelům. Taky už jim otrnulo a zkoušejí to. Ale popřít kvůli tomu existenci problému s epidemií
je poněkud pitomé. Zatím se testuje uvolňování karantény na Moravě (no jo, Brno kdyžtak obětujeme
 a zjišťuje se, jak to udělat tak, aby byl dobrý poměr výkon/cena. Potřebujeme nápady, potřebujeme
chytrá řešení. A čas.

Je zvláštní, kam naše “humanistická” individualistická společnost dospěla. Prohlásit v
kolektivistické Asii, že “se holt obětují ti staří a nemocní”, tak jste jako expert i jako člověk
společensky skončil. A ti géniové, co dělají z „důchodců“ a slabších veřejného nepřítele, jaksi
zapomínají, že nemoc postihuje všechny. A není zdaleka vyloučeno, že na umělé ventilaci a s trvalými
následky po zbytek života neskončí oni sami. Karma je zdarma. Slunce v duši, přátelé.

A běžte se místo remcání, lamentace a počítání mrtvých v médiích prostě projít. Protože vy můžete.
Třeba v Rakousku byste mohli jen kroužit kolem baráku. A ve Francii byste museli mít propustku.
Teror! Totalita!
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